
 
 

Ordinær generalforsamling 
 

Skive Atletik- og Motionsklubs støtteforening 
 

torsdag den 26. januar 2023 
 

i VIP-lokalet på Skive Stadion. 
 

 
Generalforsamlingen afholdes umiddelbart efter Skive Atletik- og Motionsklubs 
ordinære generalforsamling. 

 
 
 Dagsorden: 

 
1. Valg af dirigent. 

 
Poul Larsen blev valgt som dirigent. 

 
2. Beretning. 

 
Formandens beretning (Karsten Malte Sørensen): 
 

Der er én stor aktivitet om året, Skiveløbet. I år var der lidt stigende 
deltagerantal. Der er mange tilbud om løb og lignende aktiviteter andre 

steder også, så et niveau på 2500-3000 deltagere er nok det realistiske. 
 

Udvalget overvejer, om det er muligt at få et bedre samarbejde med skoler 
og virksomheder for at få flere store hold som deltagere. 

 
Der er ikke søgt tilskud i støtteforeningen i det forgangne år. Det er muligt 

at søge til gode ideer gennem SAM’s bestyrelse, der er de eneste, der kan 
søge støtteforeningen om tilskud. 

 
Formanden for Skiveløbsudvalgets beretning (Viggo Poulsen): 

 
2022 var jubilæumsår, så der var gjort ekstra ud af det med blandt andet 

gavekort, ballonklovne og gratis popcorn til børn.  
 

Der var 2474 deltagere til Skiveløbet (fremgang fra 2086 året før) og 347 til 
cykelløbet (fremgang fra 296 året før). 
 

Udvalget planlægger møde med hovedsponsoren Sparekassen Danmark om 
den fremtidige organisering af løbet, hvor sparekassen kan have input. 

 
Næste gang flyttes Centimetermaraton fra midtbyen til Strandtangen. Det 

overvejes, om der skal arrangeres underholdning som dengang Tørfisk 
spillede i teltet, så der er ”noget at gå hjem på”. 

 



 
Generalforsamlingen godkendte beretningerne. 

 
3. Forelæggelse af regnskab (Knud Hansen) 

 

Økonomien i Skiveløbet er forbedret, så løbet gav et overskud på 86.000 
kroner mod 7000 kroner sidste år, og i år gav cykelløbet og salg i 

Skiveløbsteltet også overskud, så det samlede overskud fra 
Skiveløbsweekenden efter administrationsomkostninger var på 91.824,90 

kroner. 
 

Støtteforeningen har udbetalt støtte til Skive AM på cirka 20.000 kroner, og 
egenkapitalen belastes desuden af en kursregulering på foreningens 

beholdning af værdipapirer, så den samlede formue er faldet med knap 
20.000 kroner til 2.680.132,12 kroner. 

 
Generalforsamlingen godkendte regnskabet. 

 
4. Behandling af indkomne forslag. 

 
Der var ikke indkommet forslag til behandling. 

 
5. Valg af formand (lige år). 

 
6. Valg af kasserer (lige år). 

 

7. Valg af formand for skiveløbsudvalget (ulige år). 
 

Viggo Poulsen blev genvalgt, men varslede at dette er den sidste 
valgperiode, han sidder som formand. 

 
8. Eventuelt. 

 
Formanden takkede for samarbejdet i bestyrelsen og med sponsorer, 

hjælpere og øvrige samarbejdspartnere samt takkede dirigenten for en god 
generalforsamling. 

 
 
Bemærkning: 

 
Jf. §4 i støtteforeningens vedtægter, så udpeges 2 bestyrelsesmedlemmer af Skive 

Atletik- og Motionsklubs bestyrelse. 
 

§4. Foreningen ledes af en bestyrelse på 5 personer. 2 af disse udpeges af Skive 

Atletik- og Motionsklubs bestyrelse, og skal have sæde i denne. 

 
De to udpegede er pt. Dan Hedberg og Henrik Lisby. 
 

 
Referat: Niels Olsen 


